07.01-09.10

 $\mathcal{Y}(0)\mathcal{Y}(4)$

獎項與獎金

表石

記長

/ 研究獎學金

15-30名,每名15萬元及獎狀乙紙 國內指定大學理、工相關領域科系所博士班 二年級(含)以上研究生

2 創意獎學金

7-15名(隊),每名(隊)15萬元及獎狀乙紙。 為鼓勵私立科技大學學生結合科技技術、應用與創意, 私立科技大學之獲獎名額以不低於總名額之20%為原則 國內教育部認可之大學校院大學 三年級(含)以上及碩士班學生 以個人或組成團隊方式申請,團隊成員可跨校、跨系

3 技職獎學金

10-25名,每名新臺幣5萬元。 (境外生保障名額5名) 教育部核定之大學校院產學攜手工業類專班之大學 二年級(含)以上~應屆畢業學生



15-30名, 每名15萬元及獎狀乙紙

正式在台修讀碩、博士學位之指定大學理、工相關領域科系所

境外優秀學生



5-15名, 每名10萬元 正式在台修讀碩、博士學位之指定大學院校理、工相關領域科系所 境外優秀學生, 在經濟上確有困難並需資助者





◎主辦單位 財團法人中技社

◎中文網址 http://www.ctci.org.tw



CTCI Foundation Science & Technology Scholarships

Scholarships and Bursary Award

I. The Research Scholarship for Overseas Graduate Students

The scholarship will be available for 15 to 30 students. Each recipient will be awarded NTD150,000 with a Certificate of Merit.

II. Bursary Award for Overseas Students

The financial aid will be available for 5 to 15 students. Each recipient will be awarded NTD100,000.

Eligibility

Scholarships and financial aid are open to outstanding international graduate students (including oversea Chinese students, students from Mainland China, Hong Kong, and Macao) currently enrolled in master's or doctorate programs in science and engineering-related fields at the designated departments/institutes and universities.

Application Period

July 01 - September 10

Application Procedure

more info

All scholarship and financial aid candidates will be recommended by individual departments. The complete application forms are then collected and mailed by the universities to the CTCI Foundation.

P.S. For the extensiveness of resource allocation reason, Research Scholarship and Bursary Award can only be awarded once and will not be given to previous award recipients.



CTCL Foundation website : http://www.stsi.org.tw/992



名額與獎金

7-15名(隊) 每名/隊新台幣壹拾伍萬元 及獎狀乙紙

申請對象

國內教育部認可之大學校 院,大學三年級(含)以上及 碩士班學生,以個人或組成

創意主題

以科技相關之設計、宣導、 推廣與應用等創意作品實 體或雛形

合調中技社

為鼓勵私立科技大學學生結合科 技技術、應用與創意,私立科技大 學之獲獎名額以不低於總名額之 20%為原則

團隊方式申請

(團隊成員可跨校、跨糸)



申請資訊詳中技社網站 http://www.ctci.org.tw 或掃QR code